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Datum : Woensdag 4 september 2024 
Aanwezig : Wethouder van Zwanenburg, Erwin Iping (communicatieadviseur), Ronald 

Ringenoldus (projectleider), Karen Rolsma (projectmedewerker), Marit Teusink 
(locatiemanager COA), Jennifer Cildavil (COA), afvaardiging van aanwonend  

Aanleiding : Maandelijkse evaluatiebijeenkomst met aanwonenden, het COA en de 
gemeente 

  
 

 
 
 

1. Opening en mededelingen 
Ronald opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom. 
Karen Rolsma stelt zich voor, zij is de nieuwe projectmedewerker opvang vluchtelingen 
bij de gemeente.  
Het verslag van de bijeenkomst van 28 mei jl. is wel gemaakt, maar niet verstuurd. Karen 
zal deze nasturen.  

  
2. Ervaringen van omwonenden 

De buurtbarbecue was geslaagd. Fijn om de omwonenden hier te zien. Ook de jongens 
vonden het leuk. Er was een signaal dat de uitnodiging niet overal in de bus is gevallen. 
Deze bewoners werden hierdoor te laat alsnog uitgenodigd. De omwonenden vonden het 
tijdens de barbecue leuk om te zien dat de jongens het zo goed met elkaar konden 
vinden. 
 
Op 28 september is het burendag. Het COA houdt dan een open dag in de opvang aan 
de Molenstraat. Tussen 13.00 en 16.00 uur is iedereen van harte welkom om eens 
binnen te komen kijken. 
 
De kerk liet weten dat er een aantal jongens uit de opvang hebben geholpen met het 
afbreken en opruimen van de rommelmarkt. Zowel de organisatie als de jongens hebben 
dit als zeer positief ervaren. De organisatie heeft gevraagd of ze ook willen helpen bij de 
kerstmarkt. 
 
Mochten er vanuit de gemeenschap meer ideeën zijn waarbij de hulp van de jongens 
ingezet kan worden, dan zijn die welkom.  

 
3. Nieuws vanuit de gemeente 

De volgende overleggen hebben plaatsgevonden: 
12 juni veiligheidsoverleg 
11 juli overleg ambtelijk Rekken 
17 juli bestuurlijk overleg Rekken.  
De besproken punten worden toegelicht. Belangrijk punt van aandacht is het verkeer en 
de verkeersveiligheid van jongens uit Rekken naar Haaksbergen. 
 

4. Klachten, meldingen en incidenten 
Het ging de laatste tijd heel goed. In de laatste paar weken ervaren de aanwonenden  
weer meer last van o.a. geluid, voetballen en roken op de stoep. Ook komen de jongens 
uit Rekken vaak naar de Molenstraat. De aanwonenden wensen een striktere 
handhaving. 
 
COA geeft aan dat de beveiliging is vervangen door een nieuwe groep beveiligers. COA 
zal zorgen voor een goede instructie voor de nieuwe beveiligers. De lijntjes met 
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medewerkers van de opvanglocatie in Rekken zijn kort. COA pakt overige verzoeken 
vanuit de bewoners op. 
 
Er is veel meer rust in de groep nu er meer jonge jongens zijn bijgekomen. Alle jongens 
gaan naar school en sporten 2x per week. COA zoekt meer contacten met verenigingen 
voor extra sport en bewegingsactiviteiten. 
 

5. Volgend overleg 
Het volgende overleg zal weer bij COA plaatsvinden. Als buurtbewoners willen 
aansluiten op het overleg kunnen ze zich aanmelden op website van de gemeente 
Haaksbergen.  
 
Projectleider Ronald Ringenoldus heeft per 1 oktober nieuwe functie. Zijn vervanger is 
nog niet bekend. 
 
 
 


